
Zápis

Ze zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 25.5..2023, Brno- 
Líšeň, Jírova 2 od 18.00 hod.

Přítomni: Eva Svobodová, Lukáš Bružeňák, Josef Šiška,, Ivona Horáčková,
Janka Wasserbauerová, Andrea Ondrůjová , Tomáš Dojivá

Omluveni: Naďa Jurčová, Christian Kopec

Hosté: Jan Skotal - 1. místostarosta

Účastní se 7 členů, komise je usnášeníschopná.

1. Zahájení -  schůzi zahájila předsedkyně komise. Uvítala hosta - pana 1. místostarostu 
Skotala a členy komise.

2. Schválení programu zasedání.

Předsedkyně Ing. Svobodová navrhla rozšíření programu o bod: 7 před bod Různé -  
Návrh termínů zasedání komise ŽPVP na 2.pololetí 2023:

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Kontejnerová stání -  současná situace

Členové komise obdrželi mailem od pana místostarosty v předstihu aktuální seznam 

kontejnerových stání vč. podzemních a stavu údržby a opav..V Líšní je celkem 551 

kontejnerů, z toho je 264 na komunální odpad a 287 na tříděný odpad..Z toho je tzv. 

volných 363- tzn. Bez stálého místa. Názory obyvatel na vzhled kontejnerových 

stánní se různí. Nejčastěji se uvažuje se o gabionových nebo pletivových porostlých 

zelení. V rozpravě se místopředseda komise Lukáš Bružeňák ohradil proti uzamykání 

kontejnerových stání. Podle jeho názoru má každý občan Brna jakožto plátce za 

odpad právo ho odhodit do popelnice nebo kontejneru kdekoli ve městě.

Usnesení: Komise bere na vědomí informace o současném stavu kontejnerů v Líšní.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0



4. Pokos trávy

Pokos zelených ploch provádějí na základě rámcových smluv firmy PET Group a

FCC Žabovřesky.dle potřeby. .Zelená plocha podél ulice Mifkova se kosí 2x ročně,

zachovává se biodiverzita plochy, rostou zde narcisy, které na jaře krásně kvetou.

Pan Bružeňák upozornil na již existující seznam míst vytipovaných k omezenému 
počtu sečí během vegetační sezóny a upozornil pana místostarostu, aby tyto plochy byly 
koseny dle tohoto doporuČení.Pan místostariosta Skotal přislíbil, že se zaměří, aby se na tyto plochy v této 
souvislosti nezapomínalo a dohodne se jak s povolaným úředníkem, tak s realizační firmou.

Bylo by také vhodné, aby se tento seznam aktualizoval dle potřeby veřejnosti, ale také rozšířil na vhodných 
místech dle doporučení odborného konzultanta.

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o zajištění pokosu zelených ploch.

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1

5. Mokré čištění podchodů

V  Líšni je 5 podchodů. Mokré čištění je objednáno u firem PET Group a FCC 

Žabovřesky. Bohužel zmíněné firmy nemají v sezóně pokosů lidské zdroje na 

provádění mokrého čištění podchodů tlakovou vodou.. Provedou to až po ukončení 

pokosů .

V  rozpravě se hovořilo o tom, že pokud mají firmy ve smlouvě čištění 3x ročně, tak je 

musí naplánovat tak, aby nedocházelo ke kolizi s ostatními pracemi a přitom se plnila 

smlouva. Tuto problematiku doporučuje komise radě řešit pro výběrové řízení na

další období.

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o mokrém čištění podchodů.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0



6. Opravy chodníků a zelených ploch po výkopech

Úpravy povrchů po pokládce sítí byly zahájeny. Otázkou je, v jaké kvalitě budou provedeny. 

Od konce roku 2022 je MČ požadována kauce, aby byla zajištěna požadovaná kvalita. Letošní 

opravy tomu ještě nepodléhají, ale do budoucna by to už mělo platit.

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o opravě chodníků a zelených ploch po pokládce

sítí.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Rekonstrukce MŠ Michalova a dopady na veřejný prostor

Místostarosta Skotal informoval komisi o rekonstrukci MŠ Michalova.. Bude zahájena 

po skončení školního roku 2022/23 a má trvat 1 rok. Investorem je MMB.

Výuka bude přemístěna na Orlovnu..

Usnesení: komise bere na vědomí zprávu o rekonstrukci MŠ Michalova

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

8. Připomínky ke SP MČ Brno Líšeň

V úterý 30.května se uskuteční setkání zastupitelů s autory projektu SP pro MČ.

Předsedkyně vidí prostor k doplnění dokumentu zejména v návrhové části.

Rezervy jsou zejména ve vizi do roku 2050.

9. Návrh termínů zasedání komise ŽPVP na 2.pololetí 2023

Navržena byla změna ze čtvrtka na středu, aby se zasedání mohl účastnit odborný pracovník úřadu 

pan David Staněk:.

Návrh termínů: 6.9., 4.10., 1.11., 6.12.

Usnesení: komise souhlasí s návrhem termínů schůzí na 2.pololetí 2023.



Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

10. Diskuse, různé

Předsedkyně informovala o akcích Kynologického klubu -  oslavy 65 . výročí založení 

a připravované Voříškiádě dne 10.6. od 9 hod. Paní Ondrůjová pozvala členy komise 

na Lipovou slavnost u zpamátněných lip v zahradě Orlovny , která se bude konat dne

10.června 2023 od 15.hod.

Předsedkyně poděkovala všem zúčastněným za aktivní účast. Další zasedání komise 

se uskuteční ve čtvrtek 15..června 2023 v sídle Myslivecké společnosti STARÉ 

ZÁMKY v 18hod.

Ing. Eva Svobodová

Předsedkyně komise

svobeva@atlas.cz,.tel. 605 228 262


